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2022 års verksamhetsberättelse för Norra Sörmlands JVK.  

 

Styrelsen för Norra Sörmlands jaktvårdskrets får härmed lämna följande berättelse.  

Styrelsen har under året bestått av:  

John Eriksson - ordförande 

Karin Alm - kassör och vice ordförande. 

Niklas Svensson - sekreterare.  

Tomas Kjellberg - webbredaktör  

Anders Thofelt - utbildningsansvarig   

Lars-Olof Johansson – rovdjursansvarig  

Roland Blom - medlemsansvarig 

Håkan Hedlund - skytteansvarig 

Rasmus Holm - ungdomsansvarig. 

I enlighet med årsmötesbeslutet har styrelsen inte några suppleanter. 

Revisorer har varit: 

Peter Dahlblom och Carl v Stockenström 

Kretsen har genomfört ett digitalt årsmöte, ett konstituerande möte och 7 protokollförda 

styrelsemöten med digital uppkoppling för styrelsemedlemmar som inte kan fysiskt närvara. 

Styrelsen och utsedda ombud från kretsen deltog digitalt på Jägareförbundet Sörmlands 

Årsstämma i mars. Kretsen har under året haft representanter i Länsföreningens styrelse, en 

ledamot och en suppleant, och i Länsföreningens valberedning av en ordinarie och en 

suppleant. 

I maj månad deltog fyra personer från styrelsen i en tvådagars kretskonferens arrangerad av 

Länsföreningen Sörmland på Öster Malma. Syftet var att kretsarna i Sörmland träffas och 

utbyter erfarenheter. Deltagarna träffade dessutom toppskiktet i Jägareförbundets styrelse och 

fick bland annat förbundsstyrelsens syn på Girjas domen och förbundets ståndpunkt i 

vargfrågan. 

Medlemsutveckling 

Vår krets har fortsatt det högsta medlemsantalet i Södermanland. Kretsens medlemsantal 

uppgick i oktober 2022 till 1078 medlemmar vilket är en ökning med 9 från förra året.    

Viltet och viltförvaltningen 

Avskjutningen av älg i kretsen minskar för 6’e året i rad. ÄlgOBS visar också en minskning. 

Reproduktionen tycks dock vänt uppåt efter en nedgång de tre senaste åren.  
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Avskjutningen av annat vilt visar en spretig avskjutning. För kronvilt och rådjur ökar 

avskjutningen medan den minskar för dov vilt och vildsvin. 

En mer detaljerad statistik över avskjutningen finns på kretsens hemsida. 

Kretsen har deltaget i Vildsvinsnatt som gick av stapeln 15–17 juli. Det är en insats för att 

uppmuntra jägarna i Sörmland att hjälpa markägare att minska skadorna från vildsvin. Total 

deltog 212 jägare och 44 vildsvin sköts, 33 donerades. En halvering mot förra året. Ett 

vildsvin donerades från vår krets.  

I Sörmland finns 4.5 vargrevir Ärla, Sjunda (delas med Stockholms län), Ulvna, Gryten och 

Älgmossen. Av dess 3,5 helt inom kretsen. Det har konstaterats föryngringar i Ulva-och 

Grytetreviret (dec 2022). I övriga revir finns indikationer på föryngring men Länsstyrelsen har 

ej säkerställt status än. En ny parbildning finns mellan Malmköping och Stjärnhov samt 

strövargar som uppehåller sig norr om Nyköping och på skjutfältet i Strängnäs. 

 

Kretsens rovdjursansvarig har deltagit i ett informationsmöte med Länsstyrelsen. 

 

 

Källa Länsstyrelsen Södermanland 

Vargarna finns nu i kretsen i den omfattning att de påverkar den praktiska jakten på ett 

negativt sätt. 

Familjegrupper av Lodjur konstaterat inom kretsen men antalet grupper och individer är 

osäkert. Det är därför viktigt att alla observationer av rovdjur rapporteras i Skandobs. 

Eftersök och vilt i trafiken 
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Det anmäldes 525 viltolyckor 2022 inom vår krets, en klar minskning från fjolårets 917. Det 

är framför allt olyckor med rådjur, dovvilt och vildsvin som minskat där en halvering av 

antalet skett. Olyckor med älg och kronvilt ligger på samma nivå som fjolåret. En varg 

trafikdödad.  

 

 

Källa Nationella Viltolycksrådet 

Kretsstyrelsen vill rikta en särskild eloge och ett stort tack till våra eftersöksjägare och 

kontaktpersoner som gör ett fantastiskt arbete dygnet runt alla dagar på året. För statistik över 

antalet viltolyckor per viltslag hänvisas till kretsens hemsida. 

Utbildning 

Den 1’a juni arrangerade kretsen en kvällskurs i eftersök med hjälp av ESS. Kursen var till för 

alla medlemmar. Förutom eftersök var inriktningen att förhindra eftersök genom planering av 

jakten mm. 

 I mitten på augusti genomfördes ett tredagars ungdomslägret igen efter ett pandemiuppehåll. 

Lägret var uppskattat av de 13 ungdomar som deltog. Lägret innehåll bland annat jaktskytte, 

uppsiktsjakt, föreläsningar och tävlingar. Kretsen köpte även in tält som användes av 

ungdomarna under lägret. 

Kretsen har under verksamhetsåret varit behjälplig med hantering av skyttesimulatorn. 

Skytteverksamhet 

Skytterelaterad verksamhet, till stöd för medlemmarnas möjlighet till träning, har genomförts 

av lokala skytte-föreningar/klubbar vid de skjutbanor som finns inom kretsens geografiska 

verksamhetsområde. Kretsen har köpt in ett hagelvapen anpassat för kvinnor och ungdom för 

att nå ut till fler med våra aktiviteter. 

Söndagen den 18 september genomförde kretsen den traditionella Byalagsskjutningen 

tillsammans med Östra Sörmlands Jaktskytteklubb på deras bana vid Södertuna. 51 skyttar 

från 11 jaktlag deltog.  

Veckan efter, söndagen den 25 september, genomförde kretsen den nyinrättade Jaktlagsträffen 

tillsammans med Strängnäs Jaktskytteklubb på Klinkeboda. 34 skyttar deltog. 
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Information via hemsidan 

Styrelsen kan konstatera att besöksfrekvensen på Facebook och hemsidan är låg. Vi tror därför 

att nyheter och information inte når fram till medlemmarna i den omfattning som vi skulle 

önska. Vi kommer dock fortsätta använda sociala medier för information, inbjudan till 

aktiviteter och kurser mm.  

Kretsen har en mailadress för att förenkla kontakten mellan medlemmar och styrelsen. 

Kretsstyrelsen välkomnar alla medlemmar som vill lämna underlag till hemsidan såsom 

bilder, enklare reportage och annat som kan var av intresse för våra medlemmar. 

Ekonomi 

Kretsen har en god ekonomisk ställning med ett eget kapital på 270 473 kr. 

Vi har under året gjort ett resultat på -2418 kr med anledning av satsningar på 

ungdomsverksamhet. Vi har investerat i tält för att möjliggöra boende under framtida 

ungdomsläger. Vi har även investerat i ett gevär till Klinkeboda för ungdoms- och damskytte.  

Kretsens huvudsakligaste intäkter utgörs av medlemsavgifter, vilka under året uppgick till 43 

840 kr. Vi erhöll även 4000 kr i bidrag från Sv. Jägareförbundet Länsförening för 

medlemsökning under 2022.  

Beträffande den ekonomiska ställningen hänvisas till kretsens Resultat- och Balansräkning för 

året. 

För styrelsen 

 

…………………………  ……………………..   ……………………….. 

John Eriksson  Karin Alm    Niklas Svensson 

 

…………………………  ……………………..   ……………………….. 

Roland Blom                        Anders Thofelt  Lars-Olov Johansson 

 

…………………………  ……………………..   ……………………….. 

Håkan Hedlund  Rasmus Holm   Tomas Kjellberg  

 


